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S:t Eriksgatan 117, uppgång C, plan 4 

Box 45075 

104 30 Stockholm 
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Norrmalms råd för funktionshinderfrågor 

 

Närvarande ledamöter  
Louise Lindström, rådets ordförande, Förbundet för 

Delaktighet, Handlingskraft, Rörelsefrihet (DHR) – 

Stockholmsavdelningen 

 

Pia Olsson, Riksförbundet för Social och Mental Hälsa, 

RSMH, Stockholms läns distrikt – för HSO 

 

Ej närvarande 
Monicka Zachari, SRF Stockholms stad  

 

Lena Huss, Riksförbundet för Social och Mental hälsa, 

RSMH, Stockholms läns distrikt – för HSO 

 

Ulrika Pohl Andersson, FUB Stockholm – för HSO 

 

I tjänsten närvarande 

Linus Olsson, biträdande avdelningschef 

Helene Christiansson, sekreterare 
 

Tidpunkt 

2018-11-12, möte 9/2018, kl. 15.00-15.30 
 

Plats 

S:t Eriksgatan 117, lokal: Lövsalen 
 

 

……………………….. 

Helene Christiansson 

mötets sekreterare 
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Datum …………….  Datum……………. 

 

 

…………………….  …………………… 

Louise Lindström  Pia Olsson 

ordförande    justerare  

 

 

 

§ 1 

Val av mötesordförande, justerare och godkännande 

av dagordning  
Louise valdes till mötets ordförande och Pia Olsson 

valdes att justera protokoll. Dagordningen godkändes. 

 

§ 2 

Föregående mötesprotokoll  

Föregående protokoll godkändes och lades till 

handlingarna. Rådet har observerat stavfel i protokollet 

under punkten övriga frågor. Det finns en boktitel med 

versaler på alla ord vilket det inte ska vara, utan endast 

versal på första ordet i titeln.  

 

§ 3 

Ärenden till stadsdelsnämndens sammanträde den 22 

november 

Rådet har tagit del av nämndens ärenden.  

 

Rådet önskar ta del av Stockholmsenkäten, gärna 

information i pappersformat eller digital version och även 

hänvisning till hur man hittar Stockholmsenkäten på 

Stockholms stads hemsida. Rådet får information på mötet 

om att enkäten går att söka på Google, den kommer upp 

där som första sökträff.  

 

Ärende Vattenlek i Norrmalms parker – redovisning 

av utredning 

Dnr 2018/508-3.2 

Rådet saknar information om att stadsdelsförvaltningen 

beaktat frågan om tillgänglighet för barn med 
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funktionsnedsättning. Det finns ingen hänvisning till 

frågan i redovisningen av utredningen.  

 

Ärende som gäller förlängning av entreprenad-

kontrakt avseende parkskötsel, barmarksrenhållning 

och vinterväghållning 

Dnr 2018/530-2.2.2. 

Rådet menar att det inte framgår av ärendet ifall 

tillgänglighet har beaktats i upphandlingsunderlaget. 

Frågan behöver beaktas framöver i kommande 

upphandling.  

 

Ärende Färdplan för ett Stockholm för alla – svar på 

remiss från kommunstyrelsen 

Dnr 2018/385-1.5.1. 

Rådet anser att svaret på remissen är bra utformat. Rådet 

ser positivt på att Norrmalms stadsdelsförvaltning 

uppmärksammat brister i det viktiga programmet, bl.a. 

vad gäller personer med funktionsnedsättningar och äldre 

samt att kopplingar saknas till mänskliga rättigheter. 

Rådets synpunkter bifogas som bilaga till protokollet. 

 

Ärende Informationsutbyte vid samverkan mot 

terrorism – svar på remiss från kommunstyrelsen 

Dnr 2018/477-1.5.1. 

Rådet har tagit del av ärendet och har inga synpunkter.  

 

Serveringstillstånd för restaurang Estelle  

Dnr 2018/527-1.5.2. 

Rådet har tagit del av ärendet och har inga synpunkter.  

 

§ 4 

Synpunkter på remisser 

Det finns inga remisser att ta upp, utöver Färdplanen som 

rådet lämnat synpunkter på under paragraf 3.   

 

§ 5 

Övriga frågor 

Informationsbroschyren för Norrmalms 

funktionshindersråd ska finnas i receptionen. Idag fanns 

den inte, varför rådet önskar att förvaltningen lägger ut 

broschyren där. 



 

 

 

 Protokoll 

Sida 4 (4)  

Error! Use the Home tab to apply Rubrik 1 to 

the text that you want to appear here. 

 

 

§ 6 

Möteslokalerna och möteshandlingarnas tillgänglighet  

Rådet tycker att tillgängligheten fungerar bra. 

Mötesrummets belysning är något stark. Linus informerar 

om att det går att reglera styrkan vid strömbrytaren.  

 

§ 7 

Mötets avslutande - nästa möte 

Ordförande tackade deltagarna och avslutade mötet. Nästa 

sammanträde är måndag den 3 december, kl. 15.00. 

Rådets förmöte är planerat sedan tidigare till kl. 14.30. 

 

Önskemål nu är att lokal ordnas från kl. 14.15 till rådets 

förmöte.  

 

Linus informerar att vi måste kontrollera att lokal finns 

tillgänglig 14.15-14.30 för att se om det går att 

tidigarelägga tiden för förmöte.  
 

 


